
 
 
 
Van de Bestuurstafel, Vianen 26 september 2007. 
 
Voorafgaand aan de algemene bestuursvergadering heeft het bestuur van de NBF gesproken 
met het bestuur van de Nederlandse Vereniging van Bowlingexploitanten (NVB). We hebben 
ideeën uitgewisseld over manieren om nieuwe leden te werven en zijn de mogelijkheden 
nagegaan om het lid zijn van de NBF een meerwaarde te geven. In dat licht gezien meldde 
directeur Bondsbureau dat hij nieuwe partners heeft gevonden die mogelijk mee willen doen 
aan de totstandkoming van een nationale sportpas, alwaar inmiddels diverse sportbonden 
mee werken.  
 
De PR actie van de NVB in de afgelopen maanden om in een aantal  
McDonalds vestigingen in het land via TV beelden het thema bowlen voor het voetlicht te 
brengen is beëindigd, of het extra klandizie in de bowlinghuizen heeft opgeleverd is 
onbekend.  
 
Om 15 uur begonnen we aan onze reguliere vergadering met een heldere presentatie over de 
stand van zaken rond het web-based vormgeven van de ledenadministratie. De presentatie 
werd verzorgd door het bedrijf Holomarcus. Het is de bedoeling om in de komende maanden 
een aantal verenigingen uit te nodigen naar Nieuwegein te komen en kennis te nemen van 
het systeem. Verder zullen die verenigingen verzocht worden om het systeem in de praktijk 
uit te proberen. De ervaringen zullen gebruikt worden om de applicatie daar waar nodig te 
verbeteren. De bedoeling is de applicatie in het voorjaar 2008 operationeel te hebben.  
 
Aan de orde was verder in de vergadering: 

Ons voornemen om in 2010 een WK/EK voor senioren te organiseren. Dat is gezien 
de voorwaarden die ETBF en WTBA stellen niet te realiseren binnen de bestaande 
bowlinghuizen in Nederland. De voorzitter zal met de ETBF hier nog verder over 
doorpraten.  

- Het kortgeding dat recentelijk heeft gespeeld rond de zaak van Borchland Ladies 
NDTL HK 2 en het gelijk dat wij van de rechter hebben gekregen hebben we 
geëvalueerd. 

- De zaak van een team in de NHTL 2 f dat bezwaar heeft aangetekend tegen het 
spelen in een bepaald bowlinghuis. Alle betrokken partijen hebben we gewezen op 
het volgen van de juiste procedure in deze opdat de verantwoordelijkheid ook bij die 
persoon/vereniging/exploitant komt te liggen waar het thuis hoort.  

- Het verzoek van een vereniging om de stedenontmoeting in hun provincie te 
verplaatsen. We hebben de verzoeker gevraagd aanvullende informatie te leveren 
zodat we een goed besluit kunnen nemen. 

- De bowlingvereniging Sas van Gent hebben we dispensatie verleend om voor het 
tweede jaar in een ander bowlinghuis te mogen spelen.  

- We hebben kennis genomen van de brief van ESBC Nederland over het voornemen 
van het bestuur om een stichting op te richten voor leden die zich rechtstreeks 
wensen aan te sluiten bij de NBF en besloten hoe de reactie naar de ESBC er gaat 
uitzien.  

- Met een lichte opwelling van teleurstelling hebben we kennis genomen van de zeer 
geringe animo voor het Familietoernooi. We hebben besloten dat het toernooi wel 
doorgaat mits dit besluit niet teveel geld gaat kosten. De deelnemers zullen worden 
geïnformeerd. 
Ook hebben we kunnen vaststellen dat ‘het aan de man brengen’ van 
het Familietoernooi op lokaal niveau veel ‘te geruisloos’ is gegaan. Jammer !    

 
De agenda van de komende Bondsvergadering hebben we doorgenomen. Komende 
week gaat één en ander naar de verenigingen en worden de stukken gepubliceerd op de 
website. 
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Een werkgroep die de aanbevelingen van het Berenschot rapport bekijkt op 
uitvoerbaarheid en praktische toepassing is bij elkaar geweest. Over de voortgang zal 
regelmatig via de bestaande kanalen worden teruggemeld.  
 
In het kader van Verenigingsondersteuning (ook weer een aanbeveling van Berenschot) 
hebben we voorgesteld om het land in te gaan en met de verenigingen ( een drietal 
bijeenkomsten verspreid over het land) te praten met als doel concrete voorstellen te 
gaan maken.  
 
Een eerste aanzet met betrekking tot het moderniseren van de competities is besproken. 
Kern daarin is het duidelijker scheiden van ‘breedtesport’ en ‘topsport’ en daarbij zowel 
het format als de organisatie van de leagues beter te laten aansluiten bij de wensen van 
deelnemers en organisatoren. Op basis van deze eerste gedachten zullen er de komende 
tijd brainstormsessies worden gehouden met geïnteresseerde belanghebbenden 
(spelers, organisatoren, ondernemers etc.) 
     
Namens het bestuur, 

 
Paul Vasseur 
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